
Referat af møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: torsdag, den 25. november 2021  
kl. 19.00 – 21.30.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Gert Bisgaard, Johanne Grøndahl 
Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, Louise 
Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie Andersen, 
Christian Schønning Hansen, Martin Schaumann, 
Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe Fly-
Kristensen, Johanne Søndergaard, Zagros Khalil 
 

Mødeleder: Gert Bisgaard 

Afbud:  Johanne Glavind, Sidsel Svendsen, Louise Borgholm, 
Laila Christensen 

Referent: Martin Schaumann 
 

Sted: Personalerum NES 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
Formalia 

19:00  
- 

19:10 

Godkendelse, v. formanden 

• Dagsorden 

• Referat af mødet den 27. oktober  

• Underskrift referat  
 

Sagsfremstilling 
Sine pegede på, at der i dagsoden manglede 
punktet: ”Nyt fra elevrådet” 
 
Der var ingen kommentarer til referat. 
 
Konklusion 
Dagsorden og referat blev godkendt  
Nyt fra elevråd indledte mødet, se noter 
nederst i referatet. 
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.10 – 21.00) 

2 
19:10 

- 
19:45 

 

 
Kontrakt 2021 (JFK) 
Gennemgang af rammer for indhold og 
direktions oplæg 
Kort gennemgang og herefter feedback & 
drøftelse af indhold 
 

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly indledte med at ridse op, hvad en 
kontrakt er og hvilken funktion den har. 
 
Herefter gennemgik han delelementerne i 
kontrakten samt de spor, direktionen har 
lagt ud.  
 
Kontraktudkastet var vedhæftet 
mødeindkaldelsen og kan læses her. 
 
Jeppe Fly gav udtryk for, at han ønsker en 
kontrakt, der er kort, præcis og overskuelig.  
 
Til gennemgangen havde skolebestyrelsen 
følgende kommentarer: 
 



Charlotte Kirk pegede på udfordringen med 
skolestrukturændringerne.  
 
Sine Askov undrer sig over at sygefravær 
ikke er under bæredygtig organisation og 
dermed ser på, hvad der kan gøres for at 
forebygge fravær og arbejde med den 
generelle trivsel. 
 
Gert Bisgaard pegede på at opstille lokale 
mål for hvordan man får medarbejdere 
tilbage og i gang igen efter en 
sygdomsperiode.  
 
Mads Spanggaard supplerede med, at der 
skal være fokus på, at ledelsen er tæt på 
medarbejderen, når der er sygdom 
 
Mikael Bønding efterlyste værktøjer til, 
hvordan der bliver fulgt op på de opridsede 
indsatser. 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen tilsluttede sig gennemgangen og 
den fortsatte proces mod godkendelse af 
kontrakten. 
 

3 
19:45 

- 
20:00 

Relations kompetence (JFK/MAS) 
Status & fremadrettet 

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly gav status på forløbet, der nu er 
halvt gennemført. Der er lidt blandede 
tilbagemeldinger, idet nogle deltagere finder 
forløbet lidt tyndt. Dette er videreformidlet. 
 
Ledelsen ser frem til at implementere den 
nye viden i en praksis på skolen.  
 
Konklusion: 
Bestyrelsen tog stats til efterretning. 
 

4 
20:00 

-  
20:20 

 
Budget (MAS) 
Nedsættelse af budgetudvalg 
 

Sagsfremstilling: 
Martin Schaumann gennemgik referatets 
bilag 1 og ridsede budgetudfordringerne op.  
 
Fra bestyrelsen blev der spurgt særligt ind til 
fradraget for elever i specialpædagogiske 
tilbud. 
 
Processen med budgettet vil køre frem til 
bestyrelsens møde den 23. februar. Der blev 



nedsat et udvalg, og Martin Schaumann vil 
indkalde til en række arbejdsmøder. 
 
På bestyrelsesmødet den 25. januar gives en 
midtvejsstatus. 
 
Til budgetudvalget blev valg fra 
forældrekredsen Mads Spanggaard, fra 
personalet Anne-Marie Andersen og fra 
elevrådet Johanne Søndergaard 
 
Fra ledelsen deltager Martin Schaumann 
samt sekretær Dorte Christensen 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen tog gennemgangen til 
efterretning.  
 

 Pause  

5 
20:30 

- 
20:45 

 

 
Samarbejde med ”fodboldlinjen” (JFK) 
Drøftelse af understøttende uv. i 
udskolingen 2022 
 

Sagsfremstilling: 
JFK fremlagde en idé om at udvide begrebet om 
understøttende undervisning. Kunne UU være et 
valgfag, der kunne styrke fx bevægelse i skolen 
samt styrke samarbejdet i Campus.  
 
Forslaget blev modtaget positivt af elevrådet.  
 
Mads Spanggaard pegede på at det kunne styrke 
nogle elevers motivation og evt. rekruttering af 
elever, der ellers kunne vælge andre skoler. 
Kunne andre idrætsområder byde ind? 
 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen bakkede forslaget op. Ledelsen 
arbejder videre på dette. 
 

6 
20:45  

– 
21:00 

 

Låsby – møde med B/U udvalget d.1/12 
(Sine & Charlotte) 
-hvad skal med fra bestyrelsen 

Sagsfremstilling: 
Sine Askov og Charlotte Kirk orienterede om at 
der er foretræde for udvalget den 1. december. 
Der er interesse i at høre om vinkler og 
perspektiver omkring flytningen af Afd. E. 
 
Det er Charlotte Kirk og Johanne Glavind, der 
deltager i mødet. Jeppe Fy er med som 
observatør.  
 
Bestyrelsen ridsede følgende vigtige 
perspektiver, der skal med til mødet: 
 

• Rammer og styregruppe for processen. 

• Der er brug for klare rammer 



• Brug for linket mellem renovering til 
specialtilbud og almenområdet.  

• Revitalisere budslab fra tidligere brev 
fremsendt til Skanderborg Kommune. 

• Være vedholdende i forhold til 
processen.  

• Kontakt fra frustrerede forældre i Afd. E 

• Behov for løbende dialog 
 
Konklusion: 
Punktet blev taget til efterretning.  
 

Orienteringspunkter (21:00 – 21.30) 
 

7 
21:00 

… 

Nyt fra ledelsen 
Låsby – kort status 
Ansættelse/medarbejdere mv.  
Corona 
Fyraftensmøde 8.årg 

Jeppe Fly orienterede om: 

• Der afholdes møde med 
bygningsafdelingen den 2/12 
angående overflytning af Afd. E. Alle 
kvadratmetre på skolen må i spil. 
Fokus på elevgruppe med særlig 
angstproblematik.  

• Pia Laursen, der pt. har barsel har 
opsagt sin stilling på Niels Ebbesen 
Skolen efter endt barsel, da hun har 
fået job tættere på sin bopæl i 
Fredericia.  

• Skolen har været ramt af særlige 
restriktioner pga. af højt smittetryk 
af Corona i Skanderborg Kommune. 
Restriktionerne forventes ophævet 
mandag den 30/11pga. dalende 
smitte i kommunen.  

• Skanderborg Kommune har udmeldt 
udmelding om Coronapas for 
medarbejdere.  

• Der er fyraftensmøde for 8. årgangs 
forældre tirsdag den 30. november. 
Mødet er indkaldt på baggrund 
nogle forældres bekymring for højt 
fravær. 
 

Bestyrelsen togorientering til efterretning. 
 

8 Evt.  Ingen emner 
 
 



9 Meddelelser, herunder kort orientering fra  Formand: Ingen 
 
Skoleleder: Ingen 
 
Andre: Ingen 
 

 
 
Tillæg til referat: 
 
1. A: Nyt fra elevrådet 
 Johanne Søndergaard orienterede, at der ikke har været møde pga. Corona restriktioner. Der har dog væ-
ret møde i udvalget for Galla. Elevrådet vil gene i dialog med Jeppe Fly om afholdelse af en gallafest. 
  
Johanne Søndergaard fortalte, at eleverne oplever, det er nemt til at overholde restriktionerne, da de er 
meget ude.   
 
Elevrådet oplevede skolefesten meget positivt, dog kom der ikke mange fra 9. årgang. 
 
Sine Askov opfordrer til at holde elevrådsmøder på Teams, hvis der kommer endnu en periode, hvor vi ikke 
må mødes. Christian Schønning vil sammen med skolesekretær Bettina Karstensen oprette dette hold.  
 
 
 


